
 

 

Verslag AV SKW 7 september 2022 
 

Opening 

Voorzitter Jan Overweg opent de vergadering. We zingen ‘De kerk van alle tijden’ en 

daarna gaat de voorzitter voor in gebed. Uit de bijbel wordt gelezen: Jesaja 43:1-7. 

 

Presentie 

Aanwezig: 54 kerken 

Bij volmacht vertegenwoordigd: 5 kerken 

In totaliteit 59 kerken vertegenwoordigd 

 

9 kerken hebben zich afgemeld. 

 

1. Terugblik bestuur 

Jan Overweg blikt terug op een aantal zaken die invloed hadden op het werk van SKW: 

de coronapandemie, de oorlog in Oekraïne en de aanstaande hereniging tussen GKv en 

NGK. 

 

2. Herverkiezing bestuurslid 

Er wordt gestemd over de herverkiezing van Jeroen Horstra. De stemcommissie bestaat uit 

Greetje de Graaf en Siebe Poutsma. 

 

3. Vaststelling jaarverslag 

Er zijn geen opmerkingen over het verslag, het verslag wordt vastgesteld. 

 

Uitgevoerde actie n.a.v. opmerking bij AV vorig jaar: 

Naar aanleiding van een opmerking over het verplicht uitvoeren van een kascontrole 

naast een beperkte accountantscontrole,  is gekozen voor een volledige 

accountantscontrole. Het bestuur zag daarmee af van een kascontrole. Een volledige 

controle zal in de toekomst gehandhaafd worden. 

 

In verband met de afwezigheid van de penningmeester geeft Ruurd Kooistra toelichting 

op de jaarrekening 2021. 

 

Vraag van GKv Amersfoort-Zuid: n.a.v. controleverklaring: heeft de accountant in dit 

kader nog iets significants gecommuniceerd? 

Reactie bestuur: er zijn geen bijzonderheden opgemerkt. Goedkeuring is verleend. Het 

hele verslag is beschikbaar en de samenvatting staat op de website. 

 

Vraag:  in het voorwoord van het jaarverslag wordt gesproken over de fusie. Wat 

betekent dat voor SKW en voor de kerken? 

Reactie bestuur: dit komt bij het volgende agendapunt aan de orde. 

 

Vraag over het onderwerp mobiliteit: voor 27 predikanten wordt met extra aandacht 

omgezien naar mobiliteit. Wat houdt dat in? 

Reactie bestuur: ook dit punt komt later deze vergadering aan de orde. 

 

Vraag: er wordt gesproken over het mobiliteitsplatform, kunt u daarover wat meer 

vertellen? 

Reactie bestuur: ook dit punt komt later deze vergadering aan de orde. 

 



 

 

 

 

Vraag: voor 2022 is een tekort begroot. Klopt dat met de werkelijkheid of blijft het binnen 

de gestelde begroting? 

Reactie bestuur: We lopen in lijn met huidige begroting. Er wordt ook geen 

contributieverhoging voorgesteld, behalve de standaardindexatie. 

 

De jaarrekening wordt vastgesteld. De penningmeester wordt decharge verleend. 

 

4. Inkijkje nieuwe materiële regelingen predikanten 

Ruurd Kooistra vertelt wat de fusie NGK-GKv voor gevolgen heeft voor de kerken en 

predikanten a.d.h.v. nieuwe materiële regelingen voor predikanten. 

 

Vraag van GKv Ede-Zuid: de regeling rond vrij wonen wordt afgeschaft, klopt dat? 

Reactie bestuur: ja, dit wordt verrekend in het traktement. O.a. heeft dit te maken met 

een eventuele aansluiting bij pensioenfonds. 

 

Vraag van GKv Ede-Zuid: de kerkorde verwijst naar de nieuwe regeling. Hoe wordt dit aan 

elkaar gekoppeld? 

Reactie bestuur: hierover wordt nagedacht. Er is een verschil tussen de bestuurlijke 

hereniging op 1 mei 2023 (kerkorde wordt van kracht) en organisatorische hereniging op 1 

januari 2024 (pas dan zal de regeling actief worden). 

 

Vraag van NGK Zwolle II: In april wilt u de regelingen voorleggen aan ons, de leden. Wie is 

er bevoegd om deze regeling vast te stellen? 

Reactie bestuur: de inhoud van de materiële regeling is een besluit die een combinatie 

van stemming van LV (NGK) en SKW ledenvergadering (GKv) vereist. SKW leden hebben 

stemgerechtigdheid over de materiële regeling. Na de hereniging tussen GKv/NGK gaat 

alles via deze ledenvergadering. 

 

Vraag van CGKv Rotterdam-Zuid: In de nieuwe regeling wordt een huurvergoeding  

bepaald. Woningen van kerken zijn in het algemeen groter dan wat een predikant kan 

betalen. Hoe gaat dat? 

Reactie bestuur: waarschijnlijk gaat dit door middel van een percentage van het 

traktement. Dit komt in de concept regeling, dan kunt u daarover uw vragen stellen. 

Vraag: Wordt dit ook fiscaal afgestemd? 

Reactie bestuur: Ja. 

 

Vraag van GKv Amersfoort-West: Worden lopende regelingen voor predikanten 

opengebroken? Of gaat het pas in bij aanname van een nieuw beroep? 

Reactie bestuur: ja, op 1 januari 2024 gaan in principe de nieuwe regelingen in voor alle 

predikanten. We proberen kerken daarbij te helpen met de overgangsregeling. 

 

Vraag van GKv Amersfoort-West: Vroeger stond in de kerkorde: rouwdiensten zullen niet 

belegd worden. Is die vergoeding wel terecht? 

Reactie bestuur: Het gaat hier om vergoeding voor predikanten die elders ingeschakeld 

worden bij een rouwdienst. Bijvoorbeeld in een vacante gemeente of bij een specifieke 

voorkeur van de familie. Niet in eigen gemeente.  

 

 

 



 

 

 

 

Vraag van NGK Amsterdam-West: Huurvergoeding die we inhouden die staat in schril 

contrast met de woonkosten in Amsterdam. Moet het traktement daar niet op aangepast 

worden? 

Reactie bestuur: het is bekend dat er landelijk verschillen bestaan in woningwaarden. 

Kerken stoten steeds vaker de pastorie af, predikanten willen ook steeds vaker elders 

wonen. Dit soort situaties worden meegenomen in de bespreking. 

 

Opmerking van CGKV Rotterdam-Zuid: het woord rouwdienst is niet passend bij de 

kerkorde, noem het liever een dankdienst voor het leven. 

 

Vraag van GKV Veenendaal-West: waarom kiezen jullie voor een andere indeling van de 

traktementsschaal? Waar ligt de knip, tussen aantal leden? Wanneer je in de overgang zit 

naar schaal van B naar A, en straks gaat het weer veranderen bij de nieuwe indeling. Is 

dat niet lastig uit te leggen? 

Reactie bestuur: de indeling van voorheen (drie schalen) staat al lang ter discussie. Om 

die reden is gekozen voor een tweeschalig systeem, dit past wat beter op de huidige 

situatie. Bij de overgang naar nieuwe schalen zullen wij daarover wat maatwerk advies 

leveren, bij het beperkt aantal predikanten waar dit speelt.  

 

Vraag van GKV Zeewolde: vrij wonen wordt afgeschaft waardoor het traktement 

omhoog gaat. De pensioengrondslag stijgt daarmee ook. Heeft u zicht op de impact voor 

kerken? 

Reactie bestuur: Hierover is intensief contact met VSE. Het huidige VSE systeem is op basis 

van vrij-wonen. VSE geeft vanavond in haar vergadering toelichting over de plannen op 

dit gebied. 

 

Vraag van GKV Spakenburg-Noord: Komt er een rekensom wat we bruto als kerk meer 

gaan betalen? Want de kosten gaan vast omhoog. 

Reactie bestuur: we hebben geprobeerd kostenneutraal over te gaan. De enige 

kostenverhoging ligt tot nu toe bij evt. overgang naar PFZW. 

 

Vraag van GKV Heemse: Eén van de teksten in de oude regeling was: er wordt 

geadviseerd dat predikanten niet zelf een eigen woning kopen. Dat is goed voor de 

mobiliteit. Blijft dat zo? 

Reactie bestuur: het uitgangspunt blijft dat de kerk een eigen pastorie heeft. Wel is de 

realiteit vaak anders. Daarom worden beide opties neutraler geformuleerd. 

 

Vraag van GKV Gouda: U geeft aan dat er een verschil is in jaarlijkse indexatie tussen NGK 

en GKV traktement. Wat is het voorstel voor de toekomst met de huidige indexatiecijfers? 

Reactie bestuur: er zat verschil in de methodiek. Als je tien jaar terugkijkt zijn beide kerken 

ongeveer gelijk geïndexeerd. Voorstel voor het nieuw systeem is het eerst gepubliceerde 

cijfer per 1 september over alle CAO’s. Een soort samenvoeging van de huidige NGK en 

GKv methode.  

 

5. Uitkomst stemming 

Er zijn 54 stemmen uitgebracht. 1 blanco, 53 voor. 

Daarmee is Jeroen Horstra opnieuw verkozen, nu voor zijn derde termijn. 

 

 



 

 

 

 

6. Update van bureau 

Greetje de Graaf wordt voorgesteld. Ruurd Kooistra vertelt meer over mobiliteit in breder 

perspectief, ook over flexibele inzet. Daarmee geeft hij ook antwoord op de eerder 

gestelde vragen. 

 

7. Rondvraag 

Vraag van Amersfoort-Zuid: Volsta met de stemcode, handtekening is niet nodig. 

Reactie bestuur: we nemen het mee. 

 

De vergadering wordt afgesloten met gebed door bestuurslid Gerard van Santen. 

 


